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PROTOKÓŁ NR LXXIV/24  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 3 lutego 2024 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk   - członek komisji  

4. Pani Joanna Kacała   - członek komisji 

5. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

6. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Nieobecny: 

1. Pan Łukasz Dybka     - członek komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pan Wojciech Panek   - Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

  i Bezpieczeństwa w/m 

2. Pan Krzysztof Owczarek  - Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu  

3. Pani Aleksandra Fajga   - Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

  i Bezpieczeństwa w/m 

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXXIV posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXIII posiedzenia komisji.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją 

wojskową w 2024 roku.  

6. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

7. Zamknięcie LXXIV posiedzenia komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie LXXIV posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LXXIV posiedzenie komisji. Powitała członków komisji oraz Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Wieluniu. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności podała, że na 9 członków komisji obecnych jest 8, nieobecny jest radny 

Łukasz Dybka. Stwierdziła prawomocność obrad. 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała, że 

proponowany porządek posiedzenia członkowie komisji otrzymali wraz z materiałami. 

Zapytała czy są uwagi do zaproponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. Nikt 

nie zgłosił uwag. Zarządziła głosowanie. 
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad (głosowało 8 członków komisji, 

nieobecny radny Łukasz Dybka). 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXXIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wskazała, że 

protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został wyłożony. Zapytała czy są uwagi 

do jego treści. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała kto jest za przyjęciem protokołu  

z LXXIII posiedzenia komisji. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z LXXIII posiedzenia komisji (głosowało  

8 członków komisji, nieobecny radny Łukasz Dybka). 

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją 

wojskową w 2024 roku. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała 

zaproszonych gości. Następnie zapytała czy są pytania do przedłożonego projektu 

uchwały. Udzieliła głosu radnemu Sebastianowi Jasińskiemu. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał jakie 

konsekwencje wiążą się z ewentualnym niezaopiniowaniem przedmiotowej uchwały, 

a jeśli uchwała zostanie zaopiniowana pozytywnie – jakie będą koszty dla Starostwa 

z tego tytułu. 

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m odpowiedział, że podjęcie uchwały nie wiąże się z żadnymi 

kosztami, dlatego że wszystko pokrywa budżet państwa, a niezaopiniowanie uchwały 

spowoduje, że powiat nie będzie mógł przeprowadzić kwalifikacji wojskowej w 2024. 
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Dodał, że to jest przyjęcie pieniędzy z Urzędu Wojewódzkiego na realizację 

kwalifikacji wojskowej. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dopowiedział, że powiat musi 

wystąpić jako transfer pieniędzy z województwa do powiatu na realizację kwalifikacji 

wojskowej.  

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m wskazał, że w ustawie o obronie Ojczyzny jest zapis, który 

stanowi, że te zadania powiat może przejąć tylko i wyłącznie po podjęciu uchwały 

przez Radę Powiatu. 

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

zapytał od kiedy ten zapis obowiązuje. 

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m odpowiedział, że od tamtego roku, w tamtym roku też była 

podejmowana taka sama uchwała.  

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

stwierdzając, że to nie jest nic nowego, to już było, zapytał dlaczego jest 

podejmowana w trybie nadzwyczajnym, co się stało takiego, że nagle się ktoś 

zorientował. 

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m wyjaśnił, że w tym roku komisja jest o półtora miesiąca 

wcześniej, tj. od 4 marca, w tamtym roku była w miesiącu czerwcu. Powiedział, że 

żeby mogła odbyć się kwalifikacja, musi być przeprowadzona procedura 

przetargowa, należy wybrać podmiot leczniczy po przeprowadzeniu konkursu ofert. 

Dodał, że według ich obliczeń ta procedura będzie trwała 21 dni. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji dopytał czy 

powiat musi występować, czy może wykorzystać do realizacji tego zadania podmioty 

podległe Starostwu. 

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m odpowiedział, że tak. Podał, że występują do trzech 

podmiotów: do szpitala wieluńskiego, do szpitala w Pajęcznie i do szpitala  

w Wieruszowie.  

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

stwierdził, że gdyby wszystko przebiegało w trybie planowanym … 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji przerywając, zapytał kiedy to 

pismo wpłynęło do Starostwa.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dopowiedział, że 19 stycznia, 

dzień po sesji. 

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

kontynuując powiedział, że nie potrzeba byłoby zwoływać sesji nadzwyczajnej, gdyby 

ktoś wiedział, co Starostwo czeka w najbliższym czasie – a wiedział, bo wiedział już 

dwa lata temu, że co roku w określonym miesiącu będzie taka uchwała, w związku  

z tym można było tę uchwałę przedłożyć na sesję, która odbyła się tydzień wcześniej, 

po tym jak … 

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m przerywając zwrócił uwagę, że sesja była 18 stycznia,  

a 19 stycznia wpłynęło porozumienie. 

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

odparł, że w ww. uchwale nie ma nic na temat porozumienia. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że jest. 

Pani Aleksandra Fajga – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m powtórzyła, że jest. 

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

zapytał czy do realizacji zadania typu udzielenie zamówienia na zasadzie konkursu 

ofert itd. potrzeba uchwały Rady Powiatu.  

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m podkreślił, że w ustawie o obronie Ojczyzny jest zapis, który 

mówi wprost: żeby można było przejąć te pieniądze, musi być uchwała Rada 

Powiatu, bo wojewoda tylko za porozumieniem rady może przekazać te pieniądze do 

powiatu. Rada musi wyrazić zgodę na to żeby starosta przejął te zadania do 

realizacji. 

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

zwrócił uwagę, że podstawa ustawowa była ze stycznia.  

Pani Aleksandra Fajga – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m nadmieniła, że to, że przyjmujemy pieniądze to jest jedna 

rzecz, natomiast obowiązek przeprowadzenia komisji konkursowej wynika  

z rozporządzenia, które stanowi, że to jest zadanie bezpośrednio wojewody. Podała, 

że w ubiegłym roku zadanie to zostało na nas scedowane i je wykonaliśmy. W tym 
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roku czekaliśmy do ostatniego dnia na porozumienie, ponieważ na 24 powiaty, w tym 

roku 12 powiatów zostało zwolnionych z tego obowiązku, nie robi komisji 

przetargowej. Dodała, że w naszym przypadku to jest 21 dni roboczych, kiedy należy  

przeprowadzić konkurs i wyłonić podmiot leczniczy. Powiedziała, że bez wyłonienia 

podmiotu leczniczego nie są w stanie przeprowadzić kwalifikacji wojskowej w roku 

2024. Oświadczyła, że to jest jedyny argument, dlaczego w dniu dzisiejszym jest 

sesja nadzwyczajna.  

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m powiedział, że liczyli, że w grupie zwolnionych powiatów 

będzie też powiat wieluński.  

Pani Aleksandra Fajga – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m dodatkowo podała, że w ubiegłym roku na terenie 

Rzeczpospolitej kwalifikacja była ogłoszona od 17 kwietnia do 21 lipca, aktualnie jest 

od 1 lutego do 30 kwietnia, ten okres został skrócony o ponad miesiąc i urząd 

wojewódzki przepraszał ich na wtorkowym szkoleniu, że nie zdążył ze swoim 

procesem legislacyjnym, żeby powiat wieluński również włączyć do grona 

zwolnionych powiatów.  

Radny Krzysztof Sola – członek komisji powiedział, że sytuacja jest jasna. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że ma jeszcze 

refleksję, która już na nic nie wpłynie. Wskazał, że punkt 3 w paragrafie 1 uchwały 

jest napisany nie po polsku, tzn. przekręcono fragment zapisu z ustawy o obronie 

Ojczyzny, zmieniono kolejność i wynika z niego, że umowy zawierane są z lekarzami  

i przez psychologów.  

Pan Wojciech Panek – Inspektor Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w/m przeprosił za konieczność zwołania sesji w trybie 

nadzwyczajnym. Powiedział, że to nie jest ich wina.  

Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

stwierdził, że wszystko jest w porządku, radni mają okazję spotkać się w przyjaznej 

atmosferze, sobota nie jest złym dniem na zorganizowanie sesji, jest dniem 

spokojnym, każdy może dojechać i nie musi tłumaczyć się pracą.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwracając się do 

Przewodniczącego Rady powiedział, żeby nie przesadzać z tą przyjazną atmosferą. 
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Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że zastanawia się czy następnej sesji nie zwołać na ostatnią sobotę 

lutego, bo sytuacja jest taka, że w dniu 29 lutego, kiedy miała się odbyć sesja, jest 

zajęta sala 101.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji powiedział, że jest to dobry 

pomysł.  

Radna Joanna Kacała – członek komisji wyraziła aprobatę.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji stwierdził, że lepszym 

rozwiązaniem jest niedziela po sumie. Powiedział, że w sobotę czasem  

w domu pomaga. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji 

zakomunikował, że on w ostatnią sobotę lutego pracuje.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zaproponowała 

przegłosowanie ww. projektu uchwały. Zapytała kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją 

wojskową w 2024 roku.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej 

związanych z kwalifikacją wojskową w 2024 roku (głosowało 8 członków komisji, 

nieobecny radny Łukasz Dybka). 

Pkt 6 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos.  

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że chciałby złożyć 

oświadczenie odnoście zwoływania sesji w sobotę. Wskazał, że gdyby w dzisiejszą 

sobotę nie przyszedł na żadne z posiedzeń, otrzymałby 10% diety zamiast 100%. 
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  Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

zapytał co to ma za znaczenie w tej dyskusji. 

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że dla niego to ma 

znaczenie. 

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji wskazał, że jest to kompetencja 

przewodniczącego rady. 

  Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

stwierdził, że dla radnego Wojcieszaka wyłączną motywacją, dla której przychodzi na 

sesję jest to żeby nie mieć 10% diety. 

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zakomunikował, że gdyby 

dzisiaj go nie było, to jego miesięczna dieta zostałaby obniżona łącznie o 90%,  

tzn. o 30% z uwagi na nieobecność na sesji, 30% z powodu nieobecności na 

posiedzeniu komisji i 30% z powodu nieuczestniczenia w posiedzeniu Zarządu 

Powiatu. Powiedział, że gdyby jego dzieci nie zostały i pojechały do sklepu  

z wnukami, bo tak by on musiał jechać, wówczas by nie przyszedł, bo ma w nosie 

dietę, kiedy przyjeżdżają do niego wnuczki.  

  Radny Krzysztof Owczarek – Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu 

wyjaśnił dla jasności sprawy, że Pan radny nie ma w nosie diety, kiedy przyjeżdżają 

wnuczki, tylko ma w nosie funkcję radnego, kiedy przyjeżdżają wnuczki. Powiedział, 

że to jest informacja dla wyborców.  

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała, że 

wraz z materiałami na dzisiejsze posiedzenie komisji radni otrzymali odpis wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi w sprawie ze skargi Prokuratora 

Rejonowego w Sieradzu na uchwałę Nr XIII/86/19 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 

25 października 2019 r. w przedmiocie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego. Poprosiła  

o zapoznanie się z korespondencją z sądu. Następnie wobec braku innych głosów 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.   
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Pkt 7 

Zamknięcie LXXIV posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zamknęła LXXIV 

posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu. 

Podziękowała radnym za obecność.  

protokołowała         przewodniczący komisji 

 Anna Zychla                   Agnieszka Wasińska 


